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REPUBLIKA  HRVATSKA         

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće 
 

KLASA: 024-02/22-02/11 

URBROJ: 238-27-04-01/02-22-2 

Samobor, 19.12.2022. 

 

ZAPISNIK 

18. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 19. prosinca 2022. 

godine u Gradskoj vijećnici Grada Samobora, Trg kralja Tomislava 5, 

Samobor 
 

Sjednica je započela u 15.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sve vas lijepo pozdravljam, poštovane dame i gospodo, gradski 

vijećnici, kolegice i kolege, danas bi krenuli s našom sjednicom, ove godine zadnja sjednica. 

Da bi mogli početi s radom kao što je i to i uobičajeno da izvršimo prozivku, pa molim 

gosp. Igora Rizmanovskog da prozove vijećnike, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR RIZMANOVSKI – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Maja Gračanin, Matija Hržić, Đurđica 

Jančikić, Martin Komes, Marija Lindić, Željko Mataušić,  Marko Požgaj, Stjepan Razum, 

Željko Stanec, Miran Šoić te naknadno pristigli: Tatijana Lenart, Marko Matijaščić, Mihaela 

Slamar 

 

IZOČNI VIJEĆNICI: 

Nika Fleiss - opravdala izostanak, Goran Gorše, Ivan Horvat - opravdao izostanak, 

Sanja Horvat Iveković - opravdala izostanak, Darko Lisec - opravdao izostanak  

 

MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 13 vijećnika, a 8 izočno 

na sjednici, te se mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 18. sjednicu 

Gradskog vijeće Grada Samobora. 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

- Valentina Horvat, Marinko Džepina, Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Silvio Ivan Žugaj, privremeni pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti 

- Loradnda Novosel, viša savjetnica za proračun u Upravnom odjelu za financije 

- Slavko Inić, voditelj Odsjeka za komunalnu infrastrukturu i promet 

- Igor Rizmanovski, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom 

odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 
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- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o., Samobor 

- Josipa Milaković, ravnateljica Dječjeg vrtića Grigor Vitez, Samobor 

- Martina Trošelj, ravnateljica Dječjeg vrtića Izvor, Samobor 

  

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Jasno da danas nemamo zapisnika budući su dvije sjednice bile jedna 

blizu druge, pa ćemo verifikacije provesti na sljedećoj sjednici u 2023. godini. 

Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda. 

Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda?  

Ako nema primjedbi, dajem na glasovanje Prijedlog dnevnog reda kojeg ste dobili uz 

poziv? 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 

"za") usvojilo sljedeći 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu 

2. Prijedlog odluke o komunalnoj naknadi 

3. Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na 

području grada Samobora 

4. Prijedlog odluke o držanju domaćih životinja na području grada Samobora 

5. Prijedlog odluke o načinu financiranje mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada 

Samobora  

6. Prijedlog odluke o izradi II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Stražnik u 

Samoboru 

7. Informacija o danim suglasnostima gradonačelnice na zaduživanje 

8. Prijedlog odluke o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika 

nacionalnih manjina Grada Samobora 

9. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti ustanovi Sportski objekti Samobor za 

sklapanje ugovora o poslovnoj suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2023. 

godinu 

10. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti gradonačelnici za sklapanje ugovora o 

subvencioniranju prijevoza učenika srednjih škola s prijevoznikom Autoturist Samobor 

d.o.o. za 2023. godinu  

11. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez 

12. Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Izvor 

13. Ostale informacije 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Sada kao što je uobičajeno otvaram Aktualni sat, nadam se da neće 

biti oštrih pitanja krajem godine, izvolite. 

 Da li se netko javlja za riječ? 

 

 IRENA FRANCEKOVIĆ - Eto, danas nemam niti jedno pitanje za Aktualni sat, ali 

vidim da nitko neće započeti pa ću započeti ja. Pozdravljam vas sve na ovoj zadnjoj sjednici 

u ovoj godini i samo bih htjela zaželjeti svima sretan Božić i sretnu Novu godinu. Nadam se 

da ćemo druge godine ostvariti onaj proračun koji smo donijeli na prošloj sjednici, to nam je 

cilj i zadatak. Još jedanput svima sve najbolje. 
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 MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ zaključujem Aktualni sat, te prelazimo na 

rad po točkama dnevnog reda.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po usvojenom Dnevnom redu. 

 

 

AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točka dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

komunalnom doprinosu. 

Molim gosp. Marinka Džepinu pročelnika Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte EU da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

PETAR BURIĆ - Samo da se nadovežem na pročelnika. Svi već duži niz godina živite 

ovdje u ovom gradu i znate na koji način su funkcionirale investicije i znate od prilike, mnogi 

od vas, koliki su bili sami prihodi po komunalnom doprinosu i po komunalnoj naknadi. 

Komunalni doprinos se nikad nije svodio na više od nekih tri do četiri milijuna kuna. Sada bi 

netko rekao OK, zašto smanjujemo samu odluku? Smanjujemo ju iz razloga što želimo privući 

nove investicije, želimo potaknuti investitore da na grad Samobor gledaju kao grad gdje se 

mogu ostvariti i gdje se mogu razvijati. Isto tako želimo potaknuti industrije koje su potaknute 

znanjem. Znači, želimo neke čiste industrije potaknuti u ovom gradu. Mnogi investitori koji su 

nam došli na sastanke i razgovore inicijalne, svi su nam dolazili s istom prvom rečenicom, 

komunalni doprinos je jedan od najviših u RH. Samim time, potaknuti, krenuli smo u izmjenu 

same odluke. Nadam se da ste ju svi pročitali, da ćete širiti pozitivan glas prema potencijalnim 

investitorima i da ćemo svi zajedno razvijati naš grad.  

 

MIRAN ŠOIĆ -Da li se još netko javlja za riječ? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ  - Načelno nemam ništa protiv donošenja ovakve odluke o 

komunalnom doprinosu i o komunalnoj naknadi u nastavku. Međutim, bili smo svjedoci u 

prošlom sazivu Vijeća da su se granice prve zone čudno formirale, pa, mislim, da bi trebali na 

ovom Vijeću raspraviti o tome što je to prva zona. Znam da to danas nemamo pripremljeno, ali 

bih molila nadležnog pročelnika i ostale nadležne da nam točno prezentiraju što je to prva zona. 

Naime, vi se sjećate da je bila priča o onoj Gmajni tamo od vojarne prema Rakovici gdje je ta 

površina izmještena u treću zonu. To je praktički elitni dio, ispod samog Giznika, koji je 

izmješten u treću zonu. Što to znači? To znači da građevinska dozvola u tom području se plaća 

četrdeset posto manje nego u prvoj zoni. Znači, odmah iznad vojarne i oko vojarne. To nije 

jedina zona koja je čudno napravljena, ima toga još, kada pogledate granice prve zone grada 
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Samobora, onda vam ona izgleda kao zubi od krokodila. Kako je kome pasalo tako se povlačila 

crta gore ili dolje. Isto je upitna ona zona iza Autobusnog kolodvora u koju to zonu spada, 

Autobusni kolodvor znamo da je u svakom gradu žila kucavica, a bojim se da tamo isto imamo 

treću zonu, na rubu samog Autobusnog kolodvora, a takvih zona ima još. Mi se sada tu 

usuglašavamo oko naknade i podjele po zonama, ali nemojte zaboraviti ovdje ima dosta 

vijećnika koji ne žive u samom gradu Samoboru, nego u okolnim naseljima, da su oni treća 

zona i u toj trećoj zoni koja je ista kao Gmajna u Rakovici, nemaju odvodnju, vjerojatno nemaju 

niti asfalt, plin sigurno nemaju, a ta treća zone Gmajne u Rakovici je to sve dobila prije nego 

što su uopće zatražili građevinske dozvole.  

Znači, samo podsjećam da se o tome mora voditi računa i molim nadležne da nam za 

jednu sjednicu Vijeća točno prirede kartu, da znamo što nam je to prva zona, a što su ostale 

zone, jer ovo ovako kada napišete, ne znam, Samobor, Gradna, Bregana, Bobovica, Molvice, 

ne znate točno što je to i u kojoj stvarno zoni se to nalazi.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

ŽELJKO STANEC - Mislim da je ovo jako, jako važna tema, Prijedlog odluke o 

komunalnom doprinosu, nije to baš tako bezazleno. Odgovorit ću uvaženoj vijećnici 

Franceković, nikada Gmajna nije bila u prvoj zoni, Gmajna spada pod naselje Rakovica i uvijek 

je Rakovica bila u trećoj zoni, odnosno jedno vrijeme je bila u drugoj zoni. Onda bi mogli reći 

da Gornji Kraj, Hamor, Gradišće, Gradišće isto nema nikakve veze a spada isto u prvu zonu, a 

nikakve veze nema s prvom zonom. Slažem se da bi trebalo voditi računa da se konačno 

definiraju granice zona. No, međutim nije niti to toliko sada važno. Kada gledam ovaj 

komunalni doprinos, ono super izgleda na prvu, smanjujemo komunalni doprinos. Zašto ne 

omogućiti neke nove događaje na prostoru grada Samobora, ali treba voditi dalje širu sliku o 

cijeloj toj priči, nije to niti bor na Trgu, jel je on metalni, jel je prirodni, jel je ovakav ili onakav, 

on se bude popravio drugu godinu, budemo stavili drugi koji paše. Nisu to na ulazu vrata, jel 

je sada Orašar ili je Djed mraz, dragom Bogu svejedno, ovo je budućnost Grada Samobora. 

Znači, komunalni doprinos govori što će se u naredno vrijeme graditi na području grada 

Samobora. Daleko važniji je i od Proračuna Grada Samobora, Proračun je  jednogodišnje 

razdoblje, a komunalni doprinos, može se on naravno mijenjati i dopunjavali, ali kada se 

jedanput na neki način uzurpiraju određene površine, kada se najedanput izgradi nešto onda se 

to ne može maknuti. Komunalni doprinos po zahtjevu koji je sada, ako je povoljniji za 

investitora, on će vrijediti po onim povoljnijim pravilima koji vrijede za investitore i ako se 

stavimo na poziciju investitora, ja bih se isto tako ponašao, ali investitori grebu, tjeraju, tjeraju 

da dođu do svoga cilja, dat će sve da dođu do svoga cilja. Nije to pročelniče Marinko tako 

bezazleno. Govorili ste o proizvodnji, proizvodnja čak nije niti toliko bitna, prva zona tu 

nećemo imati proizvodnju.  

Trebali smo razmišljati o nekim firmama koje već postoje u prvoj zoni pa ću navesti 

Tvornicu čarapa Čaraparnu, Vibovec, ima u prvoj zoni proizvodnju i on ne daj bog da treba 

raditi neku dogradnju, skladište, on će platiti to četrnaest i pol eura po metru kvadratnom. Imate 

gore u Gornjem Kraju, Klima oprema, Mogulić, ne znam točno tko ima proizvodnju, slučajno 

treba nešto čovjek raditi on će ponovno platiti četrnaest i pol eura u prvoj zoni. Barem ste mogli 

izuzeti već one postojeće objekte, koji već postoje, neće narušiti strukturu, odnosno grad 

Samobor, jel već postoje. Onda će se pojaviti, to je stvarno nebuloza i ne znam kome je to palo 

na pamet, bila je prva A zona sto trideset osam kuna, sto trideset osam kuna to je bilo za 

višestambene objekte. Znači za objekte koji imaju više od tri stambene jedinice, ovim načinom 

otvaramo mogućnost, smanjili smo sto trideset osam na četrnaest i pol eura, na sto osam ili sto 

deset, nije niti bitno, još veća nebuloza. Ne znam što vam je ovo značilo četrnaest i pol eura, 

četrnaest i pol eura, a onda četrnaest cijela šest. Zamisli četrnaest cijela šest, ostalo, katastrofa, 
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onda ste se barem mogli voditi načelom četrnaest i pol. Ne znam tko je to izrađivao, koliko je 

tu bilo truda oko svega toga, ali mislim da truda nije bilo. Najgora situacija stavljate u 

djelatnosti, pazi ovo, pozivati se na nacionalnu kvalifikaciju djelatnosti od J do Q, znaš koji je 

to raspon. Kada bi pogledali u toj kvalifikaciji koje su to djelatnosti ostali bi prosto šokirani. 

Sada pazite praktički, ja sam investitor, primjera radi, velim da imamo u registraciji firmu 

programiranje neke visoke tehnologije, i mene oslobodite komunalnog doprinosa. Ja platim 

nula cijela nula jedan euru komunalnog doprinosa, a ove sada koje sam maloprije nazvao 

proizvođače, koji već imaju proizvodnju neku i trebaju nešto malo dograditi njima stavite 

četrnaest i pol eura, mislim da nije u redu. Ne znam kako ćete to opravdati, ali stvarno mislim 

da nije uredu. Onda marketinške firme, ne znam koje su to, one stvarno visoko prihodovne 

firme koje ste oslobodili plaćanja komunalnog doprinosa. 

U staroj odluci to sam ja vidio da je to totalna nebuloza, bila je proizvodnja oslobođena 

i što mislim da proizvodnja treba biti oslobođena, bila je oslobođena plaćanja komunalnog 

doprinosa. Kako vrijeme prolazi vidiš da napraviš neke određene stvari koje nisu dobre. Znači, 

u sustavu proizvodnje nije samo onaj proizvodni dio, nego imate finalni proizvod, a za 

proizvodnju trebaju određene sirovine, onda smo i skladišta i sirovine i proizvodnja gotovih 

proizvoda stavili da smo oslobodili komunalnog doprinosa. Ponovno se pojavljuju skladišta 

koja nose za sebe komunalni doprinos. 

Moj prijedlog, da sada ne ulazim dalje u neke dubioze, nemam niti namjeru, ali bi 

preporučio. Zone, OK, moglo se to razmišljati o Grdišću, da li je to u redu, da li to nije u redu, 

to se možda i moglo malo bolje razmišljati. Javno savjetovanje, to kada paušalno govorimo, 

normalno je da te odluke moraju ići mjesec dana na javno savjetovanje kao što je odluka o 

komunalnom doprinosu i odluka o komunalnoj naknadi, a sada dolazi ova odluka o javnoj 

usluzi prikupljanja komunalnog otpada, to su sve te odluke koje moraju proći proces tog javnog 

savjetovanja. Koliko je ljudi zainteresirano za javno savjetovanje, vrlo malo, evo, ja vam 

budem rekao da dok danas nisam otišao malo letimični pogledati te materijale, čak nisam niti 

znao da je javno savjetovanje. Pazite, gradski vijećnik, a nisam znao, a zamislite koja to 

zainteresirana javnost bi trebala biti koja bi to znala. Znači, zainteresirana javnost mogu biti 

eventualno investitori i da se ja bavim tim poslom bio bih isto u tom slučaju zainteresirana 

javnost. No, sve to nije bitno.  

Još jedanput sugeriram, višestambene izgradnja, mislim, da Samobor nema za sada još 

dovoljnu infrastrukturu koja bi to prihvatila. Normalna stvar da će investitor gledati cijenu 

kvadrata i gdje mu je najjeftinije. I ja bih to radio na njegovom mjestu, nemojte misliti da bi 

nešto drugačije radio, istu stvar.  

Mislim da bi ovu odluku o komunalnom doprinosu trebali malo bolje pripremiti, i za 

sada ju apsolutno, apsolutno, ne podržavam iz ovih razloga. Možda sam i nešto ispustio bitno, 

ali ovako govorim što mi padne na pamet.  Mislim da bi ju trebali doraditi, jer ovo mi donosimo 

odluku o Gradu Samoboru o budućnosti Grada Samobora. To nije tako bezazleno i Miran to 

dobro zna, a zna i Marinko, to vrlo dobro znaju stariji ljudi, a ovi mlađi o tom - potom. To je 

moj prijedlog, jer o tome nismo niti mi u HSS-u raspravljali, to je moj osvrt više na sve to, da 

bi predlagač mogao povući ovu točku iz dnevnog reda. Poslije kada budemo hladnijih glava, 

poslije Nove godine, pripremiti ju, može i u suradnji. Evo, ja ću drage volje reći neka iskustva 

gdje sam i ja kroz određene procese učio, pa da se pripremi neki materijal koji stvarno neće 

narušiti budućnost Grada Samobora. 

 

PETAR BURIĆ - Zahvaljujem na komentarima. Želio bih se samo nadovezati na par 

stvari, po pitanju same tablice, samih iznosa i cifri. To je rađeno po principu da se razvijaju i 

ruralni dijelovi grada Samobora. Znam da je svima prestiž doći u sami centar i graditi tvornice, 

hale, stanove u samom centru grada, ali isto tako ću reći da nam ruralni dijelovi, neću reći, da 

padaju samom kvalitetom i ponudom, ali želimo i taj dio potaknuti. Zašto ne bi nekome bilo 
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poželjno napraviti stanove negdje u brdskom dijelu, možda na Žumberku, možda bi se privukli 

novi građani koji bi došli živjeti gore. Zašto se proizvodnja mora radi tu negdje striktno vezano 

uz sami grad, kada se cijelo vrijeme bavimo time da želimo izbjeći teški kamionski prijevoz iz 

samog grada.  

Što se tiče javnog savjetovanja, javno savjetovanje je bilo više puta komunicirano i 

putem Radija Samobora, i putem službenih stranica Grada Samobora, tako da svi koji su se 

željeli baviti time su vidjeli. Ja vam garantiram da je netko od vaših sigurno to vidio i mogao 

vam je to onda prenijeti, ali neću ulaziti sada u taj dio. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

ŽELJKO STANEC - Nisam niti približno govorio o nekim novim proizvodnjama u 

samom centru grada, govorio sam o već postojećim proizvodnjama i osobno sam protiv nekih 

novih firmi koje bi se bavile proizvodnjom u samom centru. Naveo sam točno za primjer firme 

koje već postoje i koje već rade, da će doći u nezavidan položaj ovom komunalnom odlukom, 

samo sam o tome pričao. Daj Bog, da netko hoće nešto napraviti u Žumberku, ali bojim se da 

osim neke turističke ponude i tako nečega, da na žalost neće. Žumberku fali nekih pedeset 

godina, i bojim se da nećemo nikada vratiti život na Žumberak u onom smislu kako je to nekada 

prije bilo.   

Još sam jednu stvar zaboravio, a čini mi se da po ovoj komunalnoj odluci, također stoji, 

za jedno parkirno mjesto da će se naplaćivati za one objekte koji će se graditi, a da bi zadovoljili 

potrebe za izdavanje građevinske dozvole, on treba osigurati određena parkirna mjesta i ako 

nema ta parkirna mjesta rezervirana na svojoj parceli, onda mora, pod navodnicima, kupiti, 

znači pod navodnicima, jer on ne kupuje nego samo ostvaruje pravo na parkirna mjesta na 

javnim površinama Grada Samobora koja su za to i osigurana. To je pet tisuća eura po jednom 

parkirnom mjestu, a do sada je to stajalo dvadeset tisuća kuna, nešto ispod tri tisuće eura, 

odnosno dvije tisuće sedamsto ili osamsto eura, koliko već to ispada. Znači, dvostruko 

povećanje, da bi netko dobio samo akt kojim se dozvoljava gradnja, on treba platiti još pet 

tisuća eura po jednom parkirnom mjestu. 

 

PETAR BURIĆ - Samo po pitanju parkirnih mjesta. Da, naša želja i intencija je bila 

da se obračuna više onome tko sam ne želi napraviti svoja parkirališta u sklopu svojih stanova 

ili višestambenih jedinica. Isto tako ovom odlukom je propisano da se podzemne garaže 

oslobađaju od komunalnog doprinosa, kako bi se potaknuli investitori da u sklopu svojih 

stambenih jedinica ili zgrada naprave podzemne garaže, da njihovi stanovnici tih stanova imaju 

gdje parkirati svoje automobile i da ne opterećuju javne površine još dodatno. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Evo, još jedna replika gosp. Stanec. 

 

ŽELJKO STANEC - Još jedna bitna stvar. Ovo je stvarno za pohvaliti. Nisam ja 

čovjek da neke stvari koje su dobre da ih neću reći, dobra stvar je to. Evo, reći ću vam mi smo 

imali nešto što je matematički izračunivo, netko se odriče u korist nerazvrstane ceste, neki 

određeni postotak, i taj udio za ono za što se odriče podijeli se, dobijemo kvocijent, i obračuna 

mu se s volumenom, odnosno s kvadraturom. Evo, to će lijepo matematički pročelnik Bošković 

izračunati, znat će za što ga oslobađa i to je Ok, ne mogu reći da nije.  

Još jedna bitna stvar, svi se kunemo nešto zeleno, zaštita ovoga, zaštita onoga, pa 

pasivne kuće, pa visoko energetske kuće, a to ste maknuli. Šteta da ste maknuli investitora koji 

hoće, zakon. Pardon, ispričavam se, neke stvari koje ne znam, ne znam.     

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 
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IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam samo jednu malu repliku na gosp. Staneca, rekao je 

da neki postojeći investitori, poduzetnici, koji su u prvoj zoni će se naći ugroženi s ovom 

odlukom, ako će se htjeti proširivati, pa je spomenuo Miro čarape. Eto, zahvaljujući gosp. 

Stanecu i prijašnjoj vlasti gosp. Miro čarapa se našao u trećoj zoni, jer je on ipak Mala Rakovica 

a ne Samobor, a to vam je vezano na Gmajnu. Toliko o tome.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je stigla vijećnica 

gđa Mihaela Slamar, te je sad nazočno četrnaest vijećnika. 

 

ŽELJKO STANEC - U ime Kluba vijećnika HSS-a traži pauzu od desetak minuta. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Može, dajem pauzu od deset minuta. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od desetak 

minuta. 

Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Evo, gosp. Stanec se javlja da izvijesti što su izvijećali. 

 

ŽELJKO STANEC - Uvaženi predsjedniče Gradskog vijeća Grada Samobora, šteta 

što se bliži božićno vrijeme, i što je pala ovako nezgodna odluka, da vas moramo napustiti. 

U ime Kluba vijećnika HSS-a čestitao bih svima vama vijećnicima, pročelnicima, 

zamjeniku gradonačelnice i poštovanim novinarima Božić i uspješnu Novu godinu. 

Mi vas sada napuštamo. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Pridružujem se čestitkama i ja napuštam ovu sjednicu, vidimo se 

do kraja godine. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dajem pauzu od pola sata. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje pauzu od pola sata. 

Nastavlja se s radom sjednice. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Nakon što sam odredio pauzu od pola sata, a da bi bilo sve regularno 

molim gosp. Igora da ponovno prozove vijećnike da se utvrdi kvorum. 

 

 IGOR RIZMANOVSKI - Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Maja Gračanin, Martin Komes, Tatijana 

Lenart, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Mihaela Slamar, Miran Šoić  

 

 MIRAN ŠOIĆ - Konstatiram da je od 21 vijećnika 11 nazočno na sjednici, te postoji 

kvorum za nastavak sjednice. 

 Nastavljamo po dnevnom redu - Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu. 

 Rasprava je provedena, i s obzirom da se nitko više ne javlja za riječ zaključujem 

raspravu. 

Dajem na glasovanje Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu. 
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Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o komunalnom doprinosu, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o komunalnom doprinosu prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio.  

 

 

AD2.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

komunalnoj naknadi. 

Molim gosp. Marinka Džepinu pročelnika Upravnog odjelu za gospodarstvo, razvoj i 

projekte EU da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

komunalnoj naknadi. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o komunalnoj naknadi, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o komunalnoj naknadi prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD3.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 

pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada Samobora. 

 Molim gosp. Slavka Inića da ispred Upravnog odjela za komunalne djelatnosti da 

uvodno obrazloženje. 

 

 SLAVKO INIĆ - Daje uvodno obrazložene po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu, s time da napominje da je navedena odluka bila na Odboru 

za komunalne djelatnosti gdje je jednoglasno prihvaćena uz sugestiju gosp. Predraga Švage, a 

koja glasi: 

„Pojedini spremnici za plastiku i metal u kolektivnom stanovanju nemaju odgovarajuću 

oznaku, tj. nedostaje oznaka da se u iste može odložiti metalni otpad već samo plastika. 
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Nadalje, ističe kako kriterij obračuna količine otpada po volumenu spremnika miješanog 

komunalnog otpada i broju pražnjenja nije povoljan za korisnike javne usluge te smatra da je 

adekvatniji obračun po masi predanog miješanog komunalnog otpada. Također, ističe da bi 

stavak 15. članka 5. navedene odluke trebao izuzeti korisnike javne usluge u kolektivnom 

stanovanju, jer smatra da isti ne mogu spriječiti neovlašteno korištenje spremnika od strane 

trećih osoba budući da su spremnici smješteni na javnoj površini.“ 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

 S nam je gosp. Renato Raguž, direktor Komunalca d.o.o., pa da možda malo vijećnike 

s par rečenica i javnost izvijesti o problemima otpada. 

 

RENATO RAGUŽ - Evo, samo par informacija tehničkih vezanih uz ovu odluku.  

Prvo, mogu odmah odgovoriti na ovu primjedbu koju smo imali vezano uz kontrolu 

ovih spremnika od tisuću i sto litara. Znači, mi smo predvidjeli za te spremnike da će se na njih 

ugrađivati otpadomjer, otpadomjer je uređaj koji se ugrađuje na poklopac tog spremnika. 

Otpadomjer se otvara pomoću ključa ili kartice. Spremnik je zaključan i samo osobe koje će 

imati karticu ili ključ moći će ubacivati miješani komunalni otpad u takav spremnik. Za 

eventualne probleme odgovarat će Komunalac, a ne građani. Znači, neće biti dozvoljeno 

nikome ubacivanje smeća osim onih koji će zadužiti karticu ili spremnik. 

Što se tiče same ove odluke treba reći da je u sedmom mjesecu prošle godine došao na 

snagu novi Zakon o gospodarenju otpadom, a on kaže da se miješani komunalni otpad mora 

početi naplaćivati na način da postoji fiksni i varijabilni dio tog računa. Varijabilni dio tog 

računa se mora naplaćivati ili pomoću težine ili pomoću volumena. S obzirom kako se kod nas 

pišu zakoni bez prakse, na težinu nitko u hrvatskoj ne radi na taj način, svi rade na volumen, 

tako da smo se mi odlučili na volumen. Gradonačelnica je sukladno tome donijela odluku da 

se krene u integraciju takvog sustava. To znači konkretno, mi smo za razliku od Grada Zagreba 

koji je uveo jedinstveni sustav za sve pomoću tzv. zagrebačkih vrećica, a mi smo se odlučili za 

jedan drugačiji sustav, sustav koji ćemo prilagoditi korisnicima, a ne nama davatelju usluge 

Komunalcu. To znači konkretno, mi u Samoboru imamo tri vrste spremnika i kante od 

osamdeset, sto dvadeset, dvjesto četrdeset litara, imamo spremnike od tisuću sto litara i imamo 

eko dipove, odnosno polupozivne spremnike. Za svaku od tih vrsta spremnika potrebna je 

određena priprema da bi se mogli intrigirati u jedinstveni sustav. Znači, imamo negdje oko 

deset tisuća kanti, kante čipiramo, ostalo nam je još negdje oko petsto kanti za čipirati. Svaki 

korisnik koji ima kantu kada dođe dan odvoza će iznijeti tu kantu van imat će mogućnost da se 

smeće odnese ili ne, ako se odluči da iznese kantu van, kanta će mu se pomoću tog čipa očitati 

i veličina njegove kante će predstavljati obračunsku jedinicu za varijabilni dio računa. Za 

spremnike od tisuću i sto litara sada sam upravo rekao na koji način će funkcionirati. Tu treba 

istaknuti da je Grad Samobor aplicirao kod Fonda za zaštitu okoliša, dobivena su sredstva od 

četrdeset posto, odnosno milijun kuna. Radi se o iznosu dvjesto pedeset otpadnih mjera koje 

ćemo uređivati.    

Što se tiče eko dipova, nismo ugradili otpadomjere i oni su spremni za integraciju. Ono 

što treba istaknuti da smo mi još tokom mjeseca travnja ove godine nabavili određeni broj 

otpadomjera, ugradili ih na spremnike od tisuću sto litara i započeli Pilot projekt zajedno s 

građanima. Znači, pratili smo situaciju, skidali smo te podatke, komunicirali smo s njima, da 

vidimo njihove reakcije koje su prednosti koji su nedostaci. Na temelju toga smo donosili neke 
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daljnje odluke vezano uz integraciju cjelokupnog tog sustava. Mogu konkretno navesti jedan 

primjer, imali smo slučaj jednog korisnika koji je praktički na dnevnoj bazi sedam ili osam 

puta otvarao otpadomjer, nismo znali o čemu se radi da li je neka greška. Kontaktirali smo 

korisnika, dobili smo informaciju da je to mladi bračni par, dobili su bebu, i radi pelena je 

otvarao sedam ili osam puta spremnik. Ta informacije je intrigirana u ovu odluku i takvi 

korisnici će dobiti određeni popust. Znači, ova odluka nije suhoparno napisana po nekim 

teorijskim podacima već su u nju intrigirani stvarni operativni podaci koji smo mi dobili iz ovih 

naših Pilot projekata. 

Ova sada isto mogu komentirati vezano uz pošteni način. Za nas Komunalac bi bilo 

najlakše da smo konkretno za te spremnike napravili odluku da ukupni volumen podijelimo na 

broj građana. To bi značilo ako je spremnik od tisuću sto litara, deset korisnika, svakog 

zadužimo za sto deset litara i to koristimo kao varijabilni dio za obračuna na račun. Međutim, 

podaci koje smo dobili s terena su pokazali da ti spremnici nisu sto posto puni, oni su puni, 

zavisno u kojem razdoblju, sedamdeset do devedeset posto. To bi značilo da smo išli na tu 

varijantu da bi građani plaćali onaj dio otpada koji nisu napravili. Ovo je stvarno najpošteniji i 

najpravedniji način na koji možemo mjeriti neku zapreminu smeća koju će građani napraviti.  

Ukupna investicija ovog cijelog projekta će biti negdje oko pola milijuna eura, troškove 

će isključivo snositi Grad Samobor, Komunalac i nabavit će se preko fondova. Za razliku od 

građana Grada Zagreba koji trebaju stalno nešto investirati, tipa boksove, mi nećemo imati 

apsolutno nikakvih investicija, a svu odgovornost za funkcioniranje tog sustava će snositi 

jedino isključivo Komunalac. S obzirom na složenost sustava očekujemo da bi negdje u 

polovici sljedeće godine to trebalo biti spremno za funkcioniranje. Znači, mi se nadamo nekom 

roku tamo sedmi ili osmi mjesec.  

Zaključak bi bio da je ovo stvarno najpošteniji i najpravedniji način za odvoz smeća za 

građane, oni će dobivati informaciju koliko stvarno smeća rade i toliko će plaćati, a mi kao 

Komunalac ćemo imati korist od toga da ćemo na temelju tih podataka koje ćemo skidati s 

otpadomjera sa čipova moći optimizirati naše poslovanje i poboljšavati našu uslugu. To je to 

ukratko vezano uz ovu odluku. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam samo jedno pitanje da nam objasnite, a razgovarala 

sam s gosp. Švagom koji je imao primjedbu na ovom odboru. Zanima me u vezi tih spremnika 

od tisuću sto litara, koji imaju karticu ili što već, znači, svaki puta kada otvorite spremnik sa 

svojom karticom računa se da ste dali trideset litara smeća. To bi značilo trideset šest ili trideset 

sedam otvaranja bi činilo tisuću sto litara. Da li je moguće da će ljudi otvarati i za pet i za deset 

litara i da će na kraju taj spremnik u konačnici kad se zbroji iznositi dvije tisuće dvjesto litara, 

a možda i tri tisuće, s obzirom na broj otvaranja? Računajte trideset litara smeća je jedna 

pozemašna vrećica, vi kada živite u stanu nećete sigurno komunalno smeće držati dugo nego 

ćete ga odnijeti van u taj spremnik, nećete čekati da vam se napuni ta vrećica od trideset litara 

jer će vam to, pogotovo po ljeti, smrditi. Što ćete učiniti onda kada ustanovite da je u tom 

spremniku najedanput bilo tri tisuće litara koje realno ne stanu u njega? Kada se počinje 

primjenjivati naplata po toj odluci? 

 

RENATO RAGUŽ - Već sada je distribucija tih spremnika išla na način da se zadužuju 

po litraži u smislu da je svaki korisnik zadužio osamdeset litara. To znači da na jedan spremnik 

nema više od dvanaest korisnika, sada u ovom trenutku. Tako da do toga ne bi trebalo uopće 

doći, što znači da u ovom trenutku nemate niti na jednom spremniku dvadeset ili trideset ljudi, 

nego imate maksimalno dvanaest do petnaest ljudi. Znači, osamdeset litara je bila neka 
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teorijska pretpostavka po kojoj su se do sada distribuirali spremnici od tisuću i sto litara. 

Upravo s brojem otvaranja spremnika i količinom smeća mi ćemo nakon nekog vremena, kao 

što smo i do sada u ovim pilot projektima, vidjeti upravo koliko građani stvarno bacaju smeća. 

Znači, nije isto razdoblje po ljeti kada su godišnji odmori, manje je bilo otvaranja, neki po dva 

tjedna nisu uopće otvorili spremnik. Poanta cijelog sustava da nakon šest mjeseci do godinu 

dana dobijemo statističke podatke za svakog korisnika i da onda možemo komunicirati sa 

svakim korisnikom vezano uz njegovu naviku što se tiče miješanog komunalnog otpada. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Samo bih se nadovezala, ako je to dvanaest korisnika po 

jednom spremniku, svaki tjedan dana odvozite, jel tako. Znači, ako odvozite svaki tjedan dana 

to bi značilo da ljudi će morati držati u stanu dva tri dana smeće, hoće-neće, kad je toplo i kada 

je grijanje imat će problem sa smradom. Mislim da će to biti rezultat. 

 

RENATO RAGUŽ - Neće, zato što smo mi ovom odlukom predvidjeli u kojem 

području će se voziti koliko puta smeće. Za gradske četvrti je predviđeno najmanje jednom 

tjednom, za mjesne odbore jednom u dva tjedna, a za područje broj tri najmanje jednom u 

obračunskom razdoblju. To su najmanje vrijednosti koje smo mi predvidjeli, a onda ćemo 

nakon tih statističkih podataka vidjeti gdje se nalazi smeće i gdje bi trebali više intervenirati. 

Mi u ovom trenutku ne znamo to, naša pretpostavka je da je kontejner ili kanta puna, tako da 

stvarnih statističkih podataka u ovom trenutku nemamo. 

 

MAJA GRAČANIN - Kratko bih se nadovezala na uvaženu vijećnicu Franceković, ali 

ću krenuti redom. Mi kao Klub vijećnika smo dali određene prijedloge na prijedlog odluke dok 

je bila na javnom savjetovanju i oni su kao što vidite u materijalima za sjednicu prihvaćeni ili 

djelomično prihvaćeni, pa ne bih ulazila u detalje. 

Htjela bih postaviti par pitanja, a na neke od njih je već direktor odgovorio u svom 

uvodnom izlaganju. U odluci članak 30. da stupa na snagu prve veljače dvije dvadeset treće 

godine. Htjela sam pitati koje će biti vrijeme prilagodbe, ali vi ste već odgovorili da bi se 

krenulo negdje sredinom godine. Znači, imat ćemo dosta vremena, vi kao komunalno poduzeće 

da stvorite sve preduvjete našim građanima, a mi kao građani da se detaljnije još upoznamo s 

odredbama ove odluke.  Htjela sam pitati, a ovime se nadovezujem na uvaženu vijećnicu, živim 

u Bregani i mi u Bregani nemamo kante za bio-otpad, barem nemaju to sve zgrade. Koliko mi 

je poznato samo se u Samoboru odvozi bio-otpad. Kada će se podijeliti kante u ostalim 

naseljima i da li će to isto biti do sredine iduće godine? Vjerujem kada se podijele te kante da 

ćemo odlagati bio-otpad u kante i neće biti toga, ovo što kolegica kaže, da će nam smeće doma 

stajati u tim trideset litrenim kantama u miješanom komunalnom otpadu i da će izazivati smrad 

u našim kućanstvima. Ukoliko se još nešto sjetim prilikom izlaganja bit ću slobodna se javiti.   

 

RENATO RAGUŽ - Što se tiče odvoza bio-otpada, da, tu postoje objektivni problemi. 

Još dvije tisuće osamnaeste, dvije tisuće devetnaest godine, Komunalac je podijelio kante za 

bio-otpad u dvadeset jedan mjesni odbor, sada ne znam te mjesne odbore napamet, kante su 

podijeljene a mi od tada uopće ne odvozimo taj bio-otpad, jer to nije bilo nikada realizirano 

operativno, putem vozila i putem ljudi. To su problemi kojih smo svjesni i to ćemo probati 

riješiti zajedno s ovom odlukom kada počne odvoz miješanog komunalnog otpada po novoj 

odluci onda ćemo riješiti i te probleme. Što se tiče same integracije sustava mi predviđamo da 

će to biti polovicom sljedeće godine. Nije jednostavno donijeti takvu odluku, jer ima puno tih 

elemenata. Evo, mogu konkretno reći, imate ljudi u stambenim zgradama koji imaju kućne 

ljubimce, to je isto vrsta otpada koje ne možete držati u stanu i normalno da to nije zapremnina 

od trideset litara, čovjek će doći otvoriti spremnik od tisuću i sto litara, a ne možete mu naplatiti 

da je bacio trideset litara. Znači, mi ćemo morati i to riješiti, vodimo računa o takvim nekakvim 
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detaljima, da nabavimo neke spremnike da ljudi znaju u stambenim zgradama da mogu takvu 

vrstu otpada rješavati na neki drugi način. Zato se ne žurimo s time nego gledamo što se događa 

u drugim gradovima gdje su veliki problemi s integracijom takvih sustava, idemo polako i sve 

nedostatke iz prošlosti, kao što je ne odvoz tog bio-otpada, nastojimo riješiti, tako kada 

krenemo s ovim da imamo jedno cjelokupno rješenje. 

 

MAJA GRAČANIN - Sada sam se sjetila, što se tiče bio-otpada, da, podijeljene su 

kante određenim zgradama u Bregani. Ne znam da li komunalno poduzeće ima evidenciju, jel 

je prije nekoliko godina dijelio čak i kompostere, tako da sada neke zgrade imaju kompostere 

i kante koje neće koristiti. Svi znamo da kanta isto vrijedi određenu vrijednost, pa da li se može 

vidjeti da se vidi s korisnicima da se vrate te kante. Oni koji ih jednostavno neće koristiti da se 

jednostavno podijele onim kućanstvima koji ih još nemaju, a kako se ne bi išlo u nabavu novih 

kanti.   

 

RENATO RAGUŽ - Istina je da je podijeljeno negdje oko dvije tisuće kompostera. 

Inače, Zakon o gospodarenju otpadom navodi da je kompostiranje jedna od osnova za davanje 

popusta i mi smo o tome razmišljali. Ovim procesom gdje smo čipirali kante s korisnicima smo 

pokušavali i došli smo do informacije koji su to korisnici koji imaju komposter i kantu za bio-

otpad pa ćemo i taj dio riješiti. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

Ako se više nitko ne javlja, zahvaljujem se gosp. Ragužu, i zaključujem raspravu te 

dajem na glasovanje Prijedlog odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog 

otpada na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području grada Samobora, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o držanju 

domaćih životinja na području grada Samobora. 

Molim gosp. Slavka Inića da u ime Upravnog odjelu za komunalne djelatnosti da 

uvodno obrazloženje. 

 

SLAVKO INIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su vijećnici 

dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

držanju domaćih životinja na području grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o držanju domaćih životinja na području grada Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima 

za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo ne petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 

financiranje mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za mjesnu samoupravu, imenovanje ulica i trgova te korekciju i usklađenje 

granica 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

načinu financiranje mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o načinu financiranje mjesnih odbora i gradskih četvrti Grada Samobora, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izradi II. 

izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Stražnik u Samoboru. 

Molim gosp. Marinka Džepinu, pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo, razvoj i 

projekte Europske unije da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

MARINKO DŽEPINA - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi 

II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Stražnik u Samoboru. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi II. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Stražnik u Samoboru, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Informacija o danim 

suglasnostima gradonačelnice na zaduživanje. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Informaciju o danim 

suglasnostima gradonačelnice na zaduživanje. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Informacije o danim suglasnostima gradonačelnice na zaduživanje, u tekstu kao 

što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 

financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina Grada Samobora. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina Grada 

Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o načinu financiranja vijeća nacionalnih manjina i predstavnika nacionalnih manjina Grada 

Samobora, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti ustanovi Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj 

suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2023. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti ustanovi Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj 

suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti ustanovi Sportski objekti Samobor za sklapanje ugovora o poslovnoj 

suradnji sa Samoborskim športskim savezom za 2023. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti gradonačelnici za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza učenika 

srednjih škola s prijevoznikom Autoturist Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 
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- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

MAJA GRAČANIN - Već sam postavila pitanje gosp. Žugaju, ali da ne otiđemo s 

ovog Vijeća da ne dobijemo potpunu informaciju, odnosno da poslije bude nekakvih 

nerazumijevanja. Moje pitanje je glasilo, zašto sklapamo tj. dajemo gradonačelnici suglasnost 

za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza srednjoškolaca samo s prijevoznikom 

Autoturist Samobor za 2023. godinu? Ako se sjećate obično je to bio jedan ugovor koji je Grad 

sklapao s oba autoprijevoznika, Autoturistom i Samoborčekom. Ja sam odgovor na pitanje 

dobila i njime sam zadovoljna, ali da i vi čujete da ne bi bilo da su srednjoškolci koji putuju 

Samoborčekom ostali zakinuti od Grada.  

 

SILVIO IVAN ŽUGAJ - Ukratko samo da objasnim, svi ste bili, odnosno jeste 

upoznati s činjenicom da smo opet tijekom ove godine, odnosno pred početak školske godine 

dovedeni, manje-više, u neugodnu situaciju kada su nas dva prijevoznika s područja grada 

Samobora obavijestila o međusobnom raskidu suradnje. To je ono što je kolegica Gračanin 

spomenula, do sada smo imali objedinjene ugovore, jer su imali tu poslovnu suradnju. Kako je 

prekinuta poslovna suradnja Grad Samobor je morao iznaći način i osigurati prijevoz za 

studente i za srednjoškolce. Zašto se tu nalazi samo jedan prijedlog ugovora s Autoturistom? 

Razlog je prekinuta poslovna suradnja, Autoturist na linijama kojima ima dopusnicu vozi za 

Grad Samobor i vozit će, međutim, to ne znači da neće i Samoborček voziti. Naprosto je tu 

procijenjeno da će ovaj iznos ugovora premašivati iznos od milijun kuna, gdje gradonačelnica 

samostalno ne može odlučivati o tom iznosu, dok će ugovor sa Samoborčekom biti manji i 

samim time gradonačelnica može odlučivati o istome. U konačnici, ako čitate pozorno ovaj 

materijal ništa se bitno ne mijenja ni za studente, ni srednjoškolce. Srednjoškolcima ostaju iste 

subvencije s obzirom na mjesto udaljenosti, odnosno na udaljenost od mjesta stanovanja do 

mjesta školovanja, do pet kilometara, više od pet kilometara i za izvannastavne aktivnosti, pa 

idemo na onih sedamdeset pet posto, dvadeset pet posto gdje i dalje država subvencionira, 

sedamdeset pet posto od cijene prijevoza dok će Grad Samobor podmirivati dvadeset pet posto, 

za studente ostaje i dalje subvencija od sto kuna, što preračunato u eurima je trinaest eura i 

nešto sitno. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti gradonačelnici za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza učenika 

srednjih škola s prijevoznikom Autoturist Samobor d.o.o. za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti gradonačelnici za sklapanje ugovora o subvencioniranju prijevoza 

učenika srednjih škola s prijevoznikom Autoturist Samobor d.o.o. za 2023. godinu, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD11.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Godišnje izvješće o 

radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Ravnateljica gđa Josipa Milaković je tu, pa ako će biti pitanja može dati odgovor.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnje izvješće o radu 

Dječjeg vrtića Grigor Vitez. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića Grigor Vitez, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Godišnje izvješće o 

radu Dječjeg vrtića Izvor. 

Ravnateljica gđa Martina Trošelj je tu, pa ako će biti pitanja može dati odgovor.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda provela su sljedeća radna tijela: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijela zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja, zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Godišnje izvješće o radu 

Dječjeg vrtića Izvor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (11 „za) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića Izvor, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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AD13.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda -  Ostale informacije. 

 

Ima li pitanja ili prijedloga? 

 

MARTIN KOMES - Evo, imam neku potrebu jednostavno se osvrnuti na ovaj igrokaz 

od HSS-a. Dakle, meni je ovo vrlo nekorektno i neprofesionalno ponašanje. Moram se osvrnuti 

na njihov angažman u radu Gradskog vijeća u zadnje dvije godine koji je bio nula, jedna velika 

nula. Dakle, oni u dvije godine nisu bili u stanju predati jedan amandman, predati niti jednu 

ideju, niti jedan prijedlog, ništa. Dolazak na Gradsko vijeće nije angažman u Gradskom vijeću. 

Oni kada dođu glasaju za sve protiv, čak nekada niti ne svi za protiv jel se ne mogu niti 

međusobno dogovoriti tko je protiv, tko je suzdržan, pa je tu svašta nešto. Dakle, rekao bih da 

je to nivo mog sina od četiri godine, kada mu nešto ne dopustim ona mi zna reći, e tata više mi 

nisi prijatelj i ne možeš više živjeti kod mene doma. To je što se toga tiče. 

Sada vam želim od srca sretan i blagoslovljen Božić, sve najbolje u Novoj godini, a ono 

što je najvažnije je da svi budemo zdravi, to je najvažnije, ostalo ćemo sve lako. I da naravno, 

mir u svijetu.  

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja? 

Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu. 

Sada osobno u ime predsjedništva i svoje osobno ime želim svima vama vijećnicima, 

našim suradnicima, stručnoj službi koja nas redovno prati, sretan Božić i Novu godinu, da 

imamo uspješniju iduću godinu. Nadam se da iduću godinu nećemo imati problema s ovim 

našim kvorumom, već da ćemo održati sjednice u punom broju.  

Još jednom se zahvaljujem, sve vas pozivam da se nađemo tu preko puta u Pivnici. 

 

S obzirom da se više nitko ne javlja za riječ, a Dnevni red današnje sjednice je iscrpljen, 

zaključujem 18. sjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

Dovršeno u 16.50 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA  PROČELNICA    PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek  Valentina Horvat, dipl. iur.   Miran Šoić 


